

豪景花園管理有限公司

T.L. 60 MANAGEMENT LIMITED

新界青山公路100號青龍頭豪景花園商場1樓22號舖

Shop 22; 1/F, Commercial Complex, Hong Kong Garden, No.100 Castle Peak Road, Tsing Lung Tau, N.T.

Tel: 2491 7234

Fax: 2496 1998

檔案編號：HKG/2020/N/0261

有關：本苑新型冠狀肺炎確診個案

根據衛生署衛生防護中 2020 年 4 月 3 日晚上更新的資料，其中本苑第 2 座確診 1 宗感染新型冠狀肺炎個案。現時病人已經送院接受治療，家人及密切接觸者工接受隔離及醫學監察。

應對確診個案，我們已將屋苑的防疫措施提升至最高級別，涉事大廈已即時進行全幢清潔消毒，儘管疫情嚴峻，我們仍懇請居民毋須恐慌，繼續做好個人及家居衛生，正接受強制家居隔離的居民需留在家中，直至檢疫完成。

豪景花園管理有限公司

2020 年 4 月 4 日

Ref : HKG/2020/N/0261

Date : 4th April 2020

Re : A Confirmed Case Of COVID-19 Within Our Estate

Refer to the announcement of the Center for Health Protection (CHP) of the Department of Health (DH) dated 3rd April 2020 at late evening, A confirmed COVID-19 Infection from Block 2 was reported. The patient has been sent to hospital for further treatment, family members and close contacts are being subjected to mandatory quarantine and medical surveillance.

We have upgraded our anti epidemic deployment to top alert level, and a comprehensive cleaning and disinfection works for Block 2 has been done once the case exposed. Despite the tough circumstances, we hope all of us keep claim and maintain good personal and home hygiene as usual. Resident who under compulsory quarantine should stay home until the end date.

Customer Services Department

